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Radny Rady Miasta Wlocfawek

Odpowiadajqc na Pana interpelacjg wniesionq podczas obrad XV sesji Rady Miasta Wloclawek
w sprawie polo2enia dywanika asfaltowego na ul. ceglanej (od szpitalnej do ul. wienieckiej) upzejmie
informuje, i2 ze zrozumieniem podchodzq do potzeb mieszkaric6w osiedla pzy ul. ceglanej, niemniej
jednak ze wzglqdu na ograniczone Srodki finansowe na dziei dzisiejszy nie widzg mo2liwoSci
umieszczenia powyzszego zadania na rok 20'16 w ramach zaplanowanych zadah inwestycyjnych do
zadania pn, ,Pzebudowa dr6g" - pzebudowa nawiezchni wybranych ulic/odcink6w ulic gminnych na
terenie miasta Wloclawek.

Jednocze6nie informujg, 2e w pzypadku wykonania zaplanowanych zadari inwestycyjnych i

pozostania rezerwy Srodk6w finansowych sprawa zostanie ponownie rozpatzona lub ujgta do projektu
bud2etu na lata koleine.
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Do wiadomo6ci:

1. Pzewodnicz4cy Rady Miasta
2. Wydzial Organizacyjno-Prawny i Kadr, ds. 0P1K.0003.23.2016
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